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سرویس سیاســی - نماینده 
ادوار مجلس گفــت: من چه دلیلی 
بیــاورم که التزام عملــی به ولایت 
مطلقه فقیه دارم، چــه دلیلی بیاورم 
که من با قانون اساسی همراه هستم؟ 
نعوذبالله اگر می گفتند سهام گرفتی، 
زمین، خــودرو و یا امتیازی گرفتی، 
می رفتم یک گواهی می گرفتم که ما 
هیچ کدام از آن ها را نگرفتیم. اما وقتی 
می گویند عدم التزام به ولایت مطلقه 

فقیه، من چه کار کنم و چه بگویم؟
عزت الله یوســفیان ملا نماینده ادوار پیشــین مجلــس درباره علت رد 
صلاحیت خود توســط اعضای هئیت نظارت در انتخابات مجلس شــورای 
اســلامی گفت: با عنوان ماده ۳۱ عدم التزام به قانون اساســی و اصل ولایت 

فقیه رد صلاحیت شده ام.
یوســفیان ملا در پاســخ به این ســوال که با توجه به آنکه رهبر انقلاب 
در دیدار با اعضای شــورای نگهبان بر مشــارکت حداکثری تاکید داشتند تا 
جناح های سیاســی در انتخابات مشارکت داشته باشند، تحلیل شما از روند 
بررســی احراز صلاحیت ها از سوی هئیت نظارت چیست، گفت: علاوه بر 
رد صلاحیت هــا، تعــداد زیادی هم تایید صلاحیت شــدند.  در حوزه های 
انتخابیه آمار تأیید شــده ها زیاد هستند. به طور مثال در شهرستان محمودآباد 
حدود ۲۰ تا ۳۰ نفر تأیید صلاحیت شــدند. اما باید توجه داشت، افرادی که 
تایید می شــوند باید شاخص باشند یعنی رقابت بین افراد شاخص باشد. آن 
اتفاق هیجان بیشــتری می آفریند. وگرنه شما بخواهید صد نفر هم تأیید کنید 
در صورتی که جایگاه سیاســی تأیید شده نداشــته باشند، مشارکت آفرین 

نخواهد بود. 
وی افزود: فردی همین طور نام نوشــته و چون مســأله ای در دســتگاه 
اجرایی نداشــته تأیید شــده است. صرفا تعداد زیاد تأیید شده ها قطعا و یقینا 

باعث رونق انتخابات نمی شود. 
رونق انتخابات یعنی رقابت بین افراد شناخته شــده باشد یعنی کسی که 
کار کرده و شناخته شــده باشــد. اگر به تهران بروید و بگویند دو نفر که اصلا 
نمی شناســید می خواهند رقابت کنند، رقابتی شکل نخواهد گرفت. رقابت 
بین دو چهره ناشــناخته با رقابت بین آقای باهنر و مرعشــی فرق دارد و این 
رقابتی است که شور و هیجان می آورد. تعداد تأیید شده ها زیاد هستند اما پیدا 
کردن چهره هایی که بتوان گفت می توانند مجلس را اداره کنند، خیلی سخت 
اســت. مشکل این اســت. ما اصلا از تعداد تأیید شده ها گله ای نداریم اما در 
برخی موارد افرادی تایید صلاحیت شدند که در منطقه شناخته نیستند؛ یعنی 

همین طور ثبت نام کردند. این ثبت نام پنهان واقعا ضرر بالایی داشته است.
یوســفیان ملا تصریح کرد: وقتی فرمانداری استان ها محل ثبت نام بود، 
کســی که برای ثبت نام می آمد از سوی خبرنگارها و مراجعین فرمانداری و 
برخی از مردم مورد سوال قرار می گرفت، اما وقتی ثبت نام ها در خانه صورت 
گرفــت، زمانی که یک آقا و خانم ثبت نام کردند، اهالی خانه هم گفتند ما هم 
ثبت نام می کنیم. این شیوه نام نویسی تعداد را بالا برد. واقعا کار و شیوه خوبی 
نبود که ثبت نام پنهانی شــد. باید در نظر عمومی صورت می گرفت و در آن 
صــورت خیلی ها ثبت نام نمی کردند. این چیزی بــود که ما تجربه کردیم و 
دیدیم. اصلا در مورد اینکه این تایید صلاحیت ها حق و یا ناحق است، گله ای 
نداریم. بالاخره گزارش هایی است که می دهند و آقایان روی این گزارش ها 

نظر می دهند. اما مجلس باید در وضع قانون توجه بیشتری می کرد.
وی افزود: در واقع شــما اســتارت کار قوه مقننه را دست یک فرماندار 
می دهید. این فرماندار باید ۳۰ نفر از معتمدین را دعوت کند تا از بین خودشان 
۸-۹ نفــر را به عنوان هئیت اجرایی انتخاب کنند تا صلاحیت ها را بررســی 
کنند. این فرماندار به راحتی می داند مخالف یک فرد چه کسی است و موافق 
آن کیســت، شهر کوچک است و همه یکدیگر را می شناسند. اگر فرماندار با 
کسی مخالف باشد ۳۰ نفر از مخالفین  او را انتخاب می کند. ۸-۹ نفر مخالف 
او عضو هیأت اجرایی  یا بالعکس می شوند و در نتیجه صلاحیت ها تاثیرگذار 
اســت. مجلس نباید این کار را می کرد. این موارد به ایراد و اشتباهات قانون 

مجلس برمی گردد. 
وقتی اســتارت و شــروع کار قوه مقننه را به یک فرد بسپرند و آن زمان 
هر کســی می تواند مداخله کند. درســت اســت که گفتند لیست را با هیأت 
نظارت تنظیم می کنیم و فرماندارها لیست را با آنها هماهنگ کنند، اما چقدر 
می توانند بحث کنند؟ نظر نهایی با فرماندار اســت به همین دلیل درســت 
 نبود که اســتارت حرکت یک قوه را به دســت یک مدیر اجرایی شهرستان 

بدهند.
یوســفیان ملا در پاسخ به این ســوال که آیا برای مرحله نهایی بررسی 
صلاحیت ها توسط شورای نگهبان اعتراض خود را ثبت خواهید کرد گفت: 
بلــه اعتراضم را ثبت کــردم. آقایان اگر هنوز من را نشــناختند عیبی ندارد. 
مگــر اینکه بتوانیم خودمان برویم صحبت کنیم که زندگی  ما متعلق به قانون 
اساســی و خون بهای شهدا است. ســمت و پستی که گرفتیم به استناد قانون 
اساســی اســت. بنده ۳۰ ســال  قاضی بودم. اگر به مجلس رفتم هم به اعتبار 

قانون اساسی بوده است.
وی گفت: شما الان نمی توانید یک سخنرانی از مقام معظم رهبری را پیدا 
کنید که من بعد از سخنرانی ایشان مصاحبه نکرده باشم. من چه دلیلی بیاورم 
کــه التزام عملی بــه ولایت مطلقه فقیه دارم، چه دلیلی بیاورم که من با قانون 
اساســی همراه هستم؟ نعوذبالله اگر می گفتند سهام گرفتی، زمین، خودرو و 
یــا امتیازی گرفتی، می رفتم یک گواهی می گرفتم که ما هیچ کدام از آن ها را 
نگرفتیم. اما وقتی می گویند عدم التزام به ولایت مطلقه فقیه، من چه کار کنم 
و چه بگویم؟ اگر سخنرانی دارم بگویند شما در اینجا این صحبت ها را گفتید 

درحالیکه اصلا چنین چیزی وجود ندارد.

سرویس سیاسی - امسال برگه رأی انتخابات مجلس شورای اسلامی و 
مجلس خبرگان رهبری، تجمیع و در یک برگه ادغام شده است و رأی دهنده 
یک برگه تعرفه دریافت می کند که از وسط قابل جدا شدن است. انتهای تعرفه 
مربوط به انتخابات خبرگان و قسمت بالا مربوط به مجلس شورای اسلامی 
اســت. وزیر کشــور گفت: تجمیع تعرفه رأی ۲ انتخابات مجلس شــورای 

اسلامی و خبرگان رهبری برای صرفه جویی در چاپ بوده است.
 احمد وحیدی درباره تجمیع تعرفه رای دو انتخابات مجلس شــورای 
اسلامی و مجلس خبرگان رهبری اظهار کرد: تعرفه ها یکی نشده است بلکه 
در واقع این کار برای صرفه جویی در چاپ است. تعرفه رای  از وسط دو تا 

می شود و هرکدام به صندوق خود انداخته می شود.
 امســال برگه رأی انتخابات مجلس شورای اسلامی و مجلس خبرگان 
رهبری، تجمیع و در یک برگه ادغام شده است و رأی دهنده یک برگه تعرفه 
دریافت می کند که از وســط قابل جدا شدن اســت. انتهای تعرفه مربوط به 

انتخابات خبرگان و قسمت بالا مربوط به مجلس شورای اسلامی است.
 همچنیــن دو صندوق در هر شــعبه اخذ رای قــرار می گیرد. صندوق 
درب قرمــز مختص مجلس خبرگان و صندوق درب آبی مختص انتخابات 
مجلــس اســت. اما نامزد مجلس باید در تعرفه مجلــس و نامزد خبرگان در 
تعرفه خودش قرار بگیر وزیر کشور در پاسخ به ین پرسش که اگر رای ها در 
صندوق اشتباهی انداخته شود، آرا باطل می شود؟ گفت: اگر معلوم باشد که 
رای اشتباه در صندوقی انداخته شده است، می توان آن رای را درست کرد.

یوسفیان ملا نماینده ادوار مجلس :

صرفا تعداد زیاد تأیید شده ها باعث 
رونق انتخابات نمی شود 

چرا برگه رأی ۲ انتخابات تجمیع شد؟

 

سرویس سیاســی - نماینده 
ادوار مجلــس شــورای اســلامی 
گفت: علی رغم اینکه امروز فضای 
سیاســی کشــور درباره انتخابات 
چندان رقابتی و مشــارکتی نیست، 
ما احســاس می کنیم کــه رقابت و 

مشارکت می تواند به وجود بیاید.
»منصــور حقیقت پور« معتقد 
است که مجلس آینده، باید حرفه ای 
رفتار کند.او که از چهره های نزدیک 
بــه »علــی لاریجانی« محســوب 
می شــود، درباره احتمــال اجماع 
اعتدال گرایان به زعامت لاریجانی 
با طیف های سیاسی دیگر، تصریح 
می دارد که »رئیس مجالس هشــتم، 
نهــم و دهم« همچنان یک اصولگرا 
محســوب می شــود و »می تواند 
تمام جریانات غیر تند سیاســی را 
همراهــی کند«. در ادامه مشــروح 
 ایــن گفت وگــو را از نظر خواهید 

گذراند.
فعال  حقیقت پــور«  »منصور 
و کنشگر سیاســی با اشاره به لزوم 
افزایــش رقابت و مشــارکت در 
انتخابات مجلس شــورای اسلامی 
و خبــرگان رهبــری اظهــار کرد: 
علی رغــم اینکــه امــروز فضای 
سیاســی کشــور درباره انتخابات 
چندان رقابتی و مشــارکتی نیست، 
ما احســاس می کنیم کــه رقابت و 
مشــارکت می تواند به وجود بیاید. 
مدت زمان زیادی تا انتخابات باقی 
نمانده و شــرایط باید متحول شود؛ 
ایران کشــوری اســت که مردم آن 
همواره در انتخابات ها با مشارکت 
بالا حضور داشته اند؛ در این کشور، 
سابقه مشــارکت ۹۸ درصدی هم 

داشته ایم.
وی با بیان اینکه شــرایط برای 
انتخابــات رقابتی و پرُ شــور باید 
فراهم شــود افزود: البته متأســفانه 
مقامات مســؤول، راهبردی برای 
افزایش رقابت و مشارکت ننوشتند 
و برنامه ای هم اعلام نکردند. همین 
امر نیز موجب شــد تا بســیاری از 
مشاهیر و بزرگان ما ثبت نام نکنند؛ 
بســیاری از افرادی که می توانستند 
بیایند و در حرفه ای و عقلانی کردن 
مجلس نقــش ایفا کننــد، حاضر 

نشدند ثبت نام کنند.
با مشــارکت بــالا، وزن 
ژئوپولتیکی ایــران در جهان 

بالاتر می رود
حقیقت پــور افــزود: من به 
شخصه با بســیاری از دوستانی که 
می دانســتم می توانند مؤثر باشــند 
صحبت کردم؛ همه نگران این بودند 
اگــر ورود پیدا کنند و رد صلاحیت 
شــوند، چه کار کننــد؛ همین الان 
تعداد قابــل توجهی رد صلاحیت 
شــده اند. البته باید ببینیم شــورای 

نگهبان چه می کند.
نماینــده ادوار مجلس با اظهار 
امیــدواری از برگــزاری هــر چه 
باشــکوه تر انتخابــات گفت: اگر 
می خواهند انتخابات پرُ شور باشد، 
ایــن امر، از تولید رقابت به دســت 
می آید. در کشور، جریانات سیاسی 
داریم کــه برخی از آن هــا، دارای 
سلایقی هستند اما در کلیت، نظام را 
قبول دارند؛ ما به این دســته از افراد 

»عناصــر شناســنامه دار گروه های 
سیاسی« اطلاق می کنیم.

حقیقت پــور با بیــان اینکه ما 
منتظر برگــزاری انتخابات رقابتی 
هســتیم گفــت: شــورای نگهبان 
می تواند جبــران کند و اجازه دهد 
تعداد بیشــتری تأییــد صلاحیت 
شــوند تا جریانات سیاسی موجود 
در کشــور بدانند کاندیدا و نماینده 
دارنــد و می توانند لیســت بدهند؛ 
در ایــن صورت مشــارکت بالای 
۵۰ درصــد رقم خواهد خورد؛ باید 
توجه داشت که ما در منطقه ای قرار 
گرفته ایم که در همســایگی ما، ۸۸ 
درصــد در انتخابــات چند ماه قبل 

شرکت کردند.
وی با بیان اینکه نرخ مشارکت 
در انتخابــات بــرای نظــام تولید 
قدرت می کند گفت: با مشــارکت 
هر چه بیشــتر مــردم در انتخابات، 
وزن ژئوپولتیکی مــا نیز در جهان 
بالاتر می رود؛ یکــی از مؤلفه های 
وزن ژئوپولتیکــی ما، حضور مردم 
در تعیین تکلیف سرنوشــت خود 
و حمایــت از حاکمیت اســت؛ ما 
اگر ۷۰ تا ۷۵ درصد مشــارکت در 
انتخابات داشــته باشیم، در دنیا یک 
جور صحبت خواهیم کرد و اگر ۲۰ 
درصد در انتخابات شــرکت کنند، 

طوری دیگر.
برای قــوی صحبت کردن 
با دنیا، به مشارکت »بالای ۵۰ 

درصد« نیاز داریم
این فعال سیاسی نزدیک به علی 
لاریجانی، گفــت: اگر می خواهیم 
ســربلند، قدرتمند و قــوی با دنیا 
صحبت کنیم، به مشــارکت بالای 
۵۰ درصــد نیاز داریم؛ در داخل هم 
همین طور اســت. یک مجلسی که 
نماینــده فقط ۱۰ تا ۱۲ درصد ملت 
باشد، یک خروجی خواهد داشت 
و یک مجلســی که بالای ۷۰ تا ۸۰ 
درصد پشتیبانی مردم را داشته باشد، 
وضع دیگری دارد و حرف دیگری 

را می زند.
وی گفــت: هر چقــدر نرخ 
مشارکت در انتخابات مجلس آتی 
بالاتر باشــد، آن مجلس، مردمی تر 
و قوی تــر و حرفه ای تر خواهد بود 
اما هر چقدر این نرخ ســبک شود، 
قــدرت و قوت مــا در عرصه های 

سیاسی هم سبک خواهد شد.
با  لاریجانی برای وحدت 

اصولگرایان مشکلی ندارد
نماینده ادوار مجلس شــورای 
اسلامی، در پاسخ به سوال دیگر مبنی 
بــر تأثیر جریان های اصلاح طلب و 
اعتدالی روی مشارکت مردم گفت: 
ما دو، ســه جریان تند در کشــور 
داریم که احتمالاً حضور متشــکل 
در انتخابــات نداشــته باشــند اما 
مطمئن هستم که افراد شناسنامه دار 
در جریان اصلاح طلــب و جریان 
اعتدالــی، در انتخابــات شــرکت 

خواهند کرد.
حقیقت پــور افــزود: جریان 
اعتدال حتماً چه به صورت انفرادی 
و چه به صورت لیستی، در انتخابات 
شرکت خواهد کرد که من امیدوارم، 
حضور آن ها متشکل باشد و لیست 
بدهند و رقابــت کنند. طبق برخی 

اطلاعــات، احتمالاً برخی در جبهه 
اصلاحــات، به دنبال تهیه لیســت 
خواهند بــود. اینکه بزرگان جریان 
اصلاحات پذیرفتنــد در انتخابات 
شــرکت کنند، قابل احترام اســت؛ 
این دوســتان بنا را بر این گذاشتند 
علی رغم اینکــه معترض و دلخور 

هستند، با صندوق رأی قهر نکنند.
وی اضافه کرد: من بســیاری 
از مواضــع بــزرگان اصلاحات را 
پیگیــری می کنم، بــا برخی هم در 
برخی جاها صحبت داشتم؛ نظرات 
آن ها محترم اســت که می گویند ما 
علی رغم اینکه اعتــراض داریم و 
علی رغم اینکه نگران هستیم، اما با 
صندوق قهر نخواهیم کرد؛ می آییم 
و شــرکت می کنیم؛ چــه برخی به 
صــورت انفــرادی و چه برخی که 
تصمیم دارند، لیست بدهند که اگر 
ورود آن ها همراه با لیســت باشد، 
هیجانــات مربوط بــه انتخابات، 
قــدری بالاتر مــی رود؛ اگر این ها 
تأیید شــوند، قطعاً نرخ مشــارکت 

افزایش می یابد.
امیدوارم شورای نگهبان، 
دامن محبت خود را فراخ تر کند
حقیقت پور در پاسخ به سوال 
دیگــر مهر مبنی بر اینکه چرا برخی 
طیف های اصلاح طلبی، خواســتار 
تحریــم انتخابات هســتند گفت: 
اعتراض این آقایان بیشــتر به خاطر 
رد صلاحیت ها اســت؛ یک زمانی 
ما آدم های خــود را برای انتخابات 
معرفــی می کنیم اما تضمینی وجود 
نــدارد کــه این هــا از گردنه عبور 
کننــد و بنابراین، ما هیچ نماینده ای 
نمی توانیــم در آن مجلس داشــته 
باشــیم. البته این طیف، طیف غالب 

در جبهه اصلاحات نیست.
وی در این بــاره افزود: طیف 
بــزرگان اصلاحــات، خصوصــاً 
افراد شناســنامه دار و ریشــه دار در 
اصلاحات، اراده بر مشارکت دارند 
و امیدوارم دوستان جوان ما هم در 
اصلاحات قائل به این مشــارکت 
باشــند؛ از ســوی دیگر امیدوارم 
شــورای نگهبان دامن محبت خود 
را فراخ تــر کند تا ایــن عزیزان هم 
بتوانند، ورود پیدا کنند؛ اگر از همین 

جریانــات منتقد نظام، ۲۰ تا ۳۰ نفر 
در داخل مجلس داشــته باشیم، به 

نفع نظام است.
حقیقت پور افــزود: ما یا باید 
انتقاد را در »کف خیابان«، مشــاهده 
و هزینه پرداخت کنیم که در شأن ما 
و این نظام نیســت، یا باید منتقد را 
»پشت تریبون« بیاوریم تا با رعایت 
چارچوب، قواعد منطقی و درست، 
موضع خــود را بیان کنــد. باید به 
مخالفــان خود اجــازه دهیم وارد 
مجلس شــوند. مخالفینی که قانون 
اساســی ما را قبــول دارند، ولایت 
فقیه را قبول دارنــد و بعضاً دارای 
ظرفیت های ایثارگری در این کشور 
بودند و الان منتقد ما هســتند، چه 

اشکالی دارد وارد مجلس شوند؟
وی گفــت: منتقد هم شــاید 
حرف درستی بیان کند؛ من به عنوان 
مجری شــاید در مسیر خود اشتباه 
کنم، چه اشکالی دارد من را نقد کنند 
و بگویند در مســیر اشتباه می کنید؛ 
باید برای نظام، ســینه فراخ داشته 
باشیم. مقام معظم رهبری در حسینیه 
امام خمینی )ره( می نشینند، جوانان 
دانشجو، اساتید و غیره می آیند، نقد 
می کننــد و حرف می زنند؛ اما رهبر 
انقلاب با لبخند و روی گشاده، تمام 
موارد را یادداشت می کنند و سپس 

دستورات اجرایی می دهند.
باید ســعه صدر خود در 
مواجهه با منتقدان را بالا ببریم
حقیقت پور بــا بیان اینکه باید 
ســعه صــدر خــود در مواجهه با 
منتقــدان را بالا ببریــم افزود: کنار 
گذاشتن نیروهای کارآمد، نیروهای 
عاقل و منتقد امــا کاردان به نفع ما 

نیست.
وی گفت: اگــر ایران را برای 
ایرانی دیدیــم و ایران را برای همه 
ایرانی هــا در نظر گرفتیــم، اگر درِ 
این »مام میهن« را باز کردیم تا تمام 
اندیشمندان ما بازگردند و خیر آن ها 
به مملکت برســد، آن زمان پیروز 
خواهیم شد. نخبگان ما امروز فکر 
و ایده خود را عرضه می کنند و دنیا 

از آن ها استفاده می کند.
حقیقت پــور افــزود: ۷ ایالت 
چین در حال تولید برنج از مســیر 

آب شــور اســت که مجری این ۷ 
اســتان، دانشــمندی ایرانی است؛ 
آیا این دانشــمند ایرانی نمی تواند 
در چابهار یا بندرعباس، بوشــهر یا 
خوزستان، این کار را کند؟ من با او 
صحبت کردم؛ حتماً اگر مقدمات را 
فراهم کنیم، می تواند داخل کشــور 

بیاید و این کار را انجام بدهد.
نماینده ادوار مجلس شــورای 
اســلامی گفــت: بازشــدن فضا، 
افزایش نرخ مشــارکت را به همراه 
دارد و تولیــد امید بــرای ایرانیان 
خواهــد کرد؛ موضوعــی که رهبر 
معظم انقلاب در تمام فرمایشــات 
خودشــان، بیان و مردم را امیدوار 
می کننــد؛ »تولد امید« اهمیت دارد. 
جوانان ما امروز در دانشــگاه باید 
امیدوار باشند که قرار است در آینده 
در مناصب اجرایی این کشور، نقش 
ایفــا کنند. جوانی که بداند در آینده 
مملکت نقــش دارد، هیچ گاه وطن 

خود را ترک نمی کند.
حقیقت پور گفت: بسیاری از 
جوانــان که از کشــور رفتند، وطن 
خود را دوست دارند؛ من به عنوان 
مدیر، بــد عمل کردم که او رنجیده 
شــده و از کشــور بیرون می رود؛ 
این ها وطن فــروش و تارک وطن 
نیستند. این ها هر کجای دنیا باشند، 

اسم ایران بیاید، قلب شان می تپد.
لاریجانی، اصولگرا است

این چهــره نزدیــک به علی 
لاریجانــی در بخش دیگری از این 
گفت وگو دربــاره احتمال اجماع 
اعتدال گرایان به زعامت لاریجانی 
با طیف های سیاســی دیگر گفت: 
مــن آقای لاریجانی را فراجناحی و 
فراسیاســی می دانم؛ من می خواهم 
بگویــم که وی اصولگراســت اما 
اصولگراهــای تنگ نظــر، آقــای 
لاریجانی را قبول نمی کنند؛ ما را نیز 

قبول نمی کنند.
حقیقت پــور افزود: در ســه 
مجلس گذشــته، تمــام جریانات 
موجود سیاســی کشور در مجلس، 
منهای خالص گراها و آدم های تند، 
با آقای لاریجانی کار کردند و همه، 
راضی بودند چــون رفتار عقلایی 
داشــت. آقای لاریجانی را صرفاً به 

عنوان فرد اعتدالی، در نظر نگیرید؛ 
ایشــان آدم معتدلــی اســت چون 

عقلانیت پایه است.
وی افزود: لاریجانی می تواند 
تمام جریانات غیر تند سیاســی را 
همراهی کند. بحــث درباره اینکه 
در آینده این ها )اعتدالیون و ســایر 
طیف هــای سیاســی( می تواننــد 

ائتلاف کنند، فعلًا زود است.
وی بــا بیان اینکــه لاریجانی 
برای وحدت با اصولگرایان مشکلی 
ندارد، در پاســخ به این سوال که آیا 
وی از یک لیســت مشــخص در 
انتخابــات مجلس حمایت خواهد 
کرد گفت: ایــن را نمی دانم و باید 
جلو برویم و ببینیم چطور می شود؛ 
اما وی تمام دوستان خود را ترغیب 

کرد که ثبت نام و مشارکت کنند.
مجلــس آینــده باید هم 
»انقلابی« باشد و هم »کارآمد«
حقیقت پــور در پاســخ بــه 
ســوال دیگر مبنی بــر اینکه به نظر 
شــما ترکیب مجلس آینده چگونه 
خواهد شد، گفت: من امیدوارم که 
تکرار مجلس فعلی نباشد؛ امیدوارم 
مجلــس آینده بر پایــه عقلانیت و 
حرفه ای گری باشــد؛ مــا باید آدم 
حرفه ای در مجلس داشــته باشیم 
تــا حرفه ای حرف بزند و عقلانیت 
را پایــه رفتار و گفتار و کردار خود 
کند؛ مجلســی باید شکل بگیرد که 
بتواند نیازهای واقعی جامعه را ببیند 

و اقدام کند.
وی در ادامه با اشاره به جایگاه 
حقوقی مجلس در قانون اساســی 
گفت: مجلس باید مســتقل باشد؛ 
ما ســه قوه مستقل در قانون اساسی 
داریــم و هنر ما باید این باشــد که 
مجلس را مســتقل نگه داریم، نه به 
ایــن معنا که در تضاد با قوای دیگر 
باشد. در مواردی لازم است ما اقدام 
درســت مجلس را تأیید کنیم اما در 
جایی دیگر، باید مقابلش بایســتیم 
و بگوییــم که خودت را اصلاح کن 
چون وظیفه نظارت بر عهده مجلس 

است.
مجلســی  گفت:  حقیقت پور 
باید شــکل بگیرد که گوش شنوای 
مردم شــود، یعنی حــرف مردم را 
بشــنود و مردم را ببیند و زبان مردم 
باشــد؛ مجلس بایــد عقلانیت پایه 
باشــد، حرفه ای رفتار کند و مستقل 
باشد، چشــم بصیر مردم و بازوی 

ولایت باشد.
وی با بیان اینکه مجلس آینده 
در عین انقلابی بودن باید کارآمد هم 
باشد گفت: مجلس یازدهم، عنوان 
انقلابی از حضرت آقا دارد و ما هم 
به این عبــارت، احترام می گذاریم 
و می گوئیــم ایــن مجلس، مجلس 

انقلابی است.
مجلــس  ادوار  نماینــده 
خاطرنشــان کرد: مجلس انقلابی 
اگر کارآمد باشد، برای مردم خوب 
اســت و گرنه اگر عنــوان انقلابی 
را یدک بکشــیم اما مشــکل مردم 
و گرانــی را حل نکنیم، کارســاز 
نخواهد بود. از طرف دیگر نظارت 
مجلس بر دولت ناکافی اســت؛ اگر 
نظارت ما بر دولت کافی بود، برخی 

سوءاستفاده ها رخ نمی داد.

حقیقت پور نماینده ادوار مجلس شورای اسلامی:

لاریجانی برای وحدت با اصولگرایان مشکلی ندارد

معاون اول رئیس جمهور در جلسه ای درخصوص جزایر کشور:

جزایر کشور ثروت و ظرفیتی در جهت توسعه گردشگری 
و اقتصاد دریامحور هستند

سرویس سیاسی - محمد مخبر 
در این جلســه با بیــان این که »دولت 
سیزدهم نگاه ویژه ای نسبت به توسعه و 
عمران جزایر ایران دارد«، گفت: جزایر 
جمهوری اســلامی در حقیقت ثروت 
و ظرفیتــی بزرگ در جهت توســعه 
گردشــگری، بهره برداری از سواحل و 

توسعه اقتصاد دریامحور هستند.
معاون اول رییس جمهور با تاکید 
بر »رویکــرد و نگاه جامــع الاطراف 
برای توســعه جزایر کشور و تسریع در 
نهایی شدن سند توسعه جزایر ایرانی«، 
تصریح کرد: مصوبات مربوط به توسعه 
و عمران جزایر که در جلســات هیات 

دولت و ســایر کارگروه های مربوطه 
بــه تصویب رســیده اند بایــد به طور 
 جدی و در اســرع وقت در دستور کار 

قرار گیرند.
در این جلســه که وزرای کشور، 
امور خارجه، راه و شهرســازی، معاون 
اجرایی رییس جمهور، رییس سازمان 
برنامــه و بودجــه و معاونین ســایر 
دستگاه های ذیربط نیز حضور داشتند، 
راهکارهای توسعه، پیشرفت و عمران 
جزایر کشــور مورد بحث و تبادل نظر 

قرار گرفت.
احــداث و تکمیــل پروژه های 
مســکونی و مراکز درمانی، توســعه 

حمل و نقل عمومی در جزایر، تکمیل 
پروژه هــای زیرســاختی و زیربنایی، 
اجرای طرح ها و پروژه های نیمه تمام 
با اولویت اشــتغالزایی، توسعه بنادر و 
تاسیسات بندری، اجرا و تکمیل طرح 
های گردشــگری و ایجاد مجتمع های 
فرهنگی، ایجاد فرصت های شــغلی با 
محوریت آبزی پروری، ســاخت قایق 
های ســبک و تولید و تراش سنگهای 
زینتی از جملــه موضوعاتی بود که در 
این جلســه مورد تاکید قرار گرفت و 
مقرر شد دستگاههای اجرایی مربوطه 
 این برنامــه ها را بــا جدیت پیگیری 

کنند.

جلسه بررسی راهکارهای توسعه و عمران جزایر کشور به ریاست معاون اول رییس جمهور برگزار شد.

در این جلســه که وزرای کشــور، امور خارجه، راه و شهرسازی، معاون اجرایی رییس جمهور، 
رییس ســازمان برنامه و بودجه و معاونین ســایر دســتگاه های ذیربط نیز حضور داشتند، 
راهکارهای توســعه، پیشــرفت و عمران جزایر کشــور مورد بحث و تبــادل نظر قرار گرفت.

اگر ایران را برای ایرانی دیدیم و ایران را برای همه ایرانی ها در نظر گرفتیم، اگر درِ این »مام 
میهن« را باز کردیم تا تمام اندیشمندان ما بازگردند و خیر آن ها به مملکت برسد، آن زمان پیروز 
خواهیم شد. نخبگان ما امروز فکر و ایده خود را عرضه می کنند و دنیا از آن ها استفاده می کند.
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